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         GEMLİK BELEDİYE MECLİSİNİN  09 ARALIK   2024 TARİHLİ 

OLAĞAN TOPLANTI GÖRÜŞME TUTANAĞIDIR. 

 

 
           TOPLANTIDA BULUNANLAR:  Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı 

 

                                                 ÜYELER:  Berna IŞIKDOĞAN,  Çetin PEHLİVAN, Hüseyin 

ÇELİK, Arzu KARATAŞ, Şükrü AKSU, Mehmet ÖKSÜZ, Nilsu SERTASLAN Fatih UZUN, 

Aynur BEKİ, İbrahim TOKGÖZ, Murat YAVUZ, Durmuş USLU, Fatih AYDIN, Mehmet 

DEMİR, Mustafa DURAN Turgut DURMUŞ. Şahin KARPELİ, Tolga SARIŞEN, Birtan Kaan 

SAAT, Yahya Emrecan UZUNKAYA, Oğuz HAN, Tarık ERDEM,   Mehmet Şah KIZILALTUN, 

Emin FİLİZ, Tuncer YALÇİN, İlhan ERMİŞ, Hüseyin ULUKAYA, Erdi ŞAHİN,  Sabahattin 

KUL.        
      

   TOPLANTIDA BULUNMAYANLAR: Selim YAVUZ, Osman ARSLAN 

 

         --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Arkadaşlar, yoklamayı alalım lütfen. 

 

Yoklama  yapıldı. 

 

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Evet olan arkadaşlarımız, gruplardan eksik olan 

arkadaşlarımız var mı?  

--Meclis Üyesi : Selim YAVUZ Osman ARSLAN Murat YAVUZ…. 

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: gelebilirler diyorsunuz. 

--Meclis Üyesi: Murta YAVUZ gelebilir Başkanım.  Selim YAVUZ, Osman ARSLAN 

Mazeretli  

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: evet Cumhuriyet Halk Partisi 

--Şükrü AKSU Meclis Üyesi: Tolga SARIŞEN arkadaşımız  dışarda yolda.  yetişecek 

gelmezse  mazeretli sayılmasını  teklif ediyoruz.  

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Evet  meclisimiz ikinci oturumunda  gelmeyen 

arkadaşların mazeretli sayılmasını oylarınıza sunuyorum kabul edenler,  etmeyenler oybirliği ile   

kabul edilmiştir. 

 Gemlik Belediye Meclisi’nin  09 Aralık  2024 Pazartesi günü, saat 14:00’de 

İlçemiz  Hamidiye Mahallesi,  Kuvayi Milliye Bulvarı No:138'de  bulunan,  Belediyemiz Cemil 

Meriç Kültür Merkezi'nde  yapacağımız  Aralık  Ay’ı olağan meclis toplantısının 2. Birleşiminin 

Gemliğimize hayırlı olması dileklerimle açıyorum.  yoklamayı geçtik teklifler konusunda  

1/1-   Yazı İşleri  Müdürlüğü’nün, Bursa İli Hayvancılığı Geliştirme Birliğine Üye 

olunması ile ilgili yazısı. 

Bununla ilgili yasa gereği kapalı oy kullanılarak  seçilmesini istiyoruz. Bunun için iki tane 

arkadaşımıza ihtiyaç var.  gönüllü olan var mı? 

 --Şükrü AKSU Meclis Üyesi: Başkanım 

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:   Buyurun 

--Şükrü AKSU Meclis Üyesi: Bunu  konuda Cumhuriyet Halk Partisi grubu  olarak ta     

Şahin  KARPELİ, Sabahattin KUL asil, Mustafa DURAN Yedek  olarak öneriyoruz.  

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  Var mı arkadaşlar ? Peki   teşekkür ederiz. Kapalı 

oy  kullanımı  için tasnif   heyetini ben  Tarık arkadaşımızı  

 --Meclis Üyesi: ….. 

 --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:   Diğer taraftan bir arkadaşımızı alalım. Hüseyin 

Bey Sizi alalım.  Tecrübelisiniz. tasnif için.  

--Meclis Üyesi: …………. 

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:   evet karar  verdiniz mi arkadaşlar  

--Meclis Üyesi:…………………. 
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--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:   Peki avukat beyi alalım. Turgut DURMUŞ 

arkadaşımızı alalım. Teşekkür ederim Turgut Bey, 

         (Vatandaş tarafından meclis getirilen köpek   sahibi ile Belediye Başkanının Diyologu) 

Buraya getirin yanım getirin yanıma  gel gel. Bırakabilirsiniz  benim öyle aynı Maltese 

Terrie aynısı.  

--Vatandaş: Sevmek ister misiniz çocuğun ismi   Kahraman.  

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: leydiyi görseniz …. 

--Vatandaş: O kızınız mı var.  

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: benim kızım çok güzel ama sende yakışıklısın.  

--Vatandaş:……….. çirkin mi ya? 

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: yakışıklı. yakışıklı  … 

--Vatandaş: ……. çocuğumuz.  

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: alıyorlar böyle şeyleri   bırakıyor. 

--Vatandaş: …. rahatsız etmesin.  

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:  tamam 

--Vatandaş: …. sesten dolayı  özür dileriz.  

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Yo rica ederiz  …..  sıkıntı yok. 

--Meclis  Üyesi: Düzeldi mi?  

--Meclis Üyesi:  tamam sağolun. 

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:   hazırsa  oylarınızı kullananın arkadaşlar. Tarıkcım 

sende oyları sayı ver  bir zahmet. Turgut Beyle birlikte.  

Değerli Meclis Üyesi Arkadaşlarım Kıymetli Katılımcılar maalesef şu an  aldığımız acili 

bir haberimiz var. Isparta da bir helikopter düşmüş ve 6 şehidimiz var.  bir Tuğgeneral,  toplamda 

6 şehidimiz var. Türk Silahlı kuvvetlerinin  ve   Türk milletimizin  başı sağolsun. Allah yattıkları 

yerlerde mekanlarını cennet eylesin  İnşallah. 

Tolga bey var galiba  Tolga Bey 

Murat bey hoş geldiniz sizde bir zarf alın bir oylama var.  

Bursa İli Hayvancılığı Geliştirme Birliğine üye oldu.  Bu üyelikte bizi temsil edecek olan 

arkadaşlarımızın oylaması var. 

Evet oylama sonuçları geldi arkadaşlar Bursa İli Hayvancılığı Geliştirme Birliğine geçen 

hafta  yapılan toplantımızda  karar verilmişti olmasından dolayı  bu birlikte Gemliğimizi temsil 

etmek için yapılan seçimde 9 adet boş oy çıkmış.  

 Şahin  KARPELİ 19, 

 Sabahattin KUL 19, 

 Mustafa DURAN 18   

iki asil olduğuna  göre,  Şahin  KARPELİ, Sabahattin KUL 19  iki asil,   bir yedek Mustafa 

DURAN’ı aldıkları  oylardan dolayı kutluyorum ve kabulünü oylarınıza sunuyorum. Kabul 

edenler etmeyenler  oybirliği ile kabul edilmiştir.  

Evet raporlar bölümüne geçiyoruz. Buyurun arkadaşlar  

--Mehmet DEMİR Meclis Üyesi: başkanım  geçen toplantıda  söylemiştiniz bununla 

alakalı  olarak bilgi vereceğinize  dairede  biz şimdi hayvancılık birliğine üye olduk temsilerimizi 

gönderdik. Ne amaçlıyoruz ne  yapacağız kazanımız ne  olacak? Planız nedir bununla alakalı 

olarak  bilgi verirseniz sevinirim.  

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı:   raporları bitirelim sonra veririz. Buyurun 

arkadaşlar  

-- Berna IŞIKDOĞAN Meclis Üyesi:   İmar Komisyonu’nun, Bursa İli, Gemlik İlçesi, 

Engürücük Mahallesi, H22A08D3C ve H22A08C4D Paftalar, 1209 Ada1 Parsel, 1854, 1855, 22, 

29 ve 30 Parsellere İlişkin 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı Değişikliğine askı süresi içerisinde  

gelen itirazlar ile ilgili 05.12.2024 tarihli raporu. 

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: İlgili maddenin okunmuş olarak  kabulünü  

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler etmeyenler  oybirliği ile kabul edilmiştir. İlgili madde ile 



Sayfa 3 / 6 

 

ilgili söz almak isteyen var mı arkadaşlar ? Peki ilgili maddenin geldiği şekli ile oylamasını 

sunuyorum. Kabul edenler etmeyenler  oybirliği ile kabul edilmiştir 

              --Tarık ERDEM Meclis Üyesi: İmar Komisyonu’nun, Bursa Büyükşehir Belediye 

Meclisi’nce 19.12.2013 tarih ve 1351 sayı ile onaylı Kuzey Gelişme Alanı 1.Etap 1/1000 ölçekli 

Uygulama İmar Planı kapsamında kalan, uygulama imar planı  hükümlerine  Plan hükmü  

ilavesine ilişkin 1/1000 ölçekli uygulama imar planı  değişikliği  ile ilgili   20.11.2024 tarihli 

raporu.   

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: İlgili maddenin okunmuş olarak  kabulünü  

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler etmeyenler  oybirliği ile kabul edilmiştir. İlgili madde ile 

ilgili söz almak isteyen var mı ilgili maddenin komisyondan  geldiği şekli ile  kabulünü oylarınıza  

sunuyorum. Kabul edenler etmeyenler  oybirliği ile kabul edilmiştir 

         --Berna IŞIKDOĞAN Meclis Üyesi:    İmar Komisyonu’nun,  

         --Hüseyin ULUKAYA Meclis Üyesi: Raporlar yansıtılmıyor…………………. 

         --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: teknik bir şey mi var arkadaşlar.  tamam 

          --Berna IŞIKDOĞAN Meclis Üyesi: İmar Komisyonu’nun, Bursa Büyükşehir Belediye 

Meclisi’nce 28.05.2021 tarih ve 811 sayı ile onaylı, Küçükkumla Karayolu Güneyi 1/1000 ölçekli 

Revizyon Uygulama İmar Planı kapsamında kalan, uygulama imar planı  hükümlerine plan hükmü  

ilavesine ilişkin 1/1000 ölçekli uygulama imar planı  değişikliği  ile ilgili  20.11.2024 tarihli 

raporu.   

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: İlgili maddenin okunmuş olarak  kabulünü  

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler etmeyenler  oybirliği ile kabul edilmiştir. İlgili madde ile 

ilgili söz almak isteyen var mı ilgili maddenin komisyondan  geldiği şekli ile  kabulünü oylarınıza  

sunuyorum. Kabul edenler etmeyenler  oybirliği ile kabul edilmiştir 

----Tarık ERDEM Meclis Üyesi:  İmar Komisyonu’nun, Bursa Büyükşehir Belediye 

Meclisi’nce 12.08.2021 tarih ve 1142 sayı ile onaylı Küçükkumla Karayolu Kuzeyi, Orman 

Sınırlarının Düzeltilmesi Amaçlı 1/1000 ölçekli Revizyon Uygulama İmar Planı kapsamında 

kalan, uygulama imar planı  hükümlerine plan hükmü  ilavesine ilişkin 1/1000 ölçekli uygulama 

imar planı  değişikliği  ile ilgili   20.11.2024 tarihli raporu 

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: İlgili maddenin okunmuş olarak  kabulünü  

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler etmeyenler  oybirliği ile kabul edilmiştir. ilgili maddenin 

komisyondan  geldiği şekli ile  kabulünü oylarınıza  sunuyorum. Kabul edenler etmeyenler  

oybirliği ile kabul edilmiştir. 

--Berna IŞIKDOĞAN Meclis Üyesi: İmar Komisyonu’nun  Bursa Büyükşehir Belediye 

Meclisi’nce 12.08.2021 tarih ve 1324 sayı ile onaylı Küçükkumla Karayolu Kuzeyi 1/1000 ölçekli 

Revizyon Uygulama İmar Planı kapsamında kalan, uygulama imar planı hükümlerine plan hükmü 

ilavesine ilişkin 1/1000 ölçekli uygulama imar planı değişikliği ile ilgili 20.11.2024 tarihli raporu.   

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: İlgili maddenin okunmuş olarak  kabulünü  

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler etmeyenler  oybirliği ile kabul edilmiştir. İlgili madde ile 

ilgili söz almak isteyen var mı arkadaşlar?  ilgili maddenin komisyondan  geldiği şekli ile  

kabulünü oylarınıza  sunuyorum. Kabul edenler etmeyenler  oybirliği ile kabul edilmiştir. 

--Tarık ERDEM Meclis Üyesi:  İmar Komisyonu’nun,  Bursa Büyükşehir Belediye 

Meclisi’nce 16.02.2006 tarih ve 94 sayı ile onaylı Umurbey (Bursa) 1/1000 Ölçekli Uygulama 

İmar Planı kapsamında kalan, uygulama imar planı hükümlerine plan hükmü ilavesine ilişkin 

1/1000 ölçekli uygulama imar planı değişikliği ile ilgili 20.11.2024 tarihli raporu.   

          --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: İlgili maddenin okunmuş olarak  kabulünü  oylarınıza 

sunuyorum. Kabul edenler etmeyenler  oybirliği ile kabul edilmiştir. İlgili madde ile ilgili söz 

almak isteyen var mı ?  ilgili maddenin komisyondan  geldiği şekli ile  kabulünü oylarınıza  

sunuyorum. Kabul edenler etmeyenler  oybirliği ile kabul edilmiştir 

--Berna IŞIKDOĞAN Meclis Üyesi: İmar Komisyonu’nun, Bursa Büyükşehir 

Belediyesi’nce 15.07.2010 tarih 606 sayı ile onaylanan Gemlik 1/1000 ölçekli Gemlik Revizyon 

ve İlave Uygulama İmar Planı kapsamında kalan  uygulama imar planı hükümlerine ilişkin 1/1000 

ölçekli uygulama imar planı değişikliği ile ilgili 20.11.2024 tarihli raporu.   
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             --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: İlgili maddenin okunmuş olarak  kabulünü  

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler etmeyenler  oybirliği ile kabul edilmiştir. İlgili madde ile 

ilgili söz almak isteyen var mı ?  ilgili maddenin komisyondan  geldiği şekli ile  kabulünü 

oylarınıza  sunuyorum. Kabul edenler etmeyenler  oybirliği ile kabul edilmiştir 

--Tarık ERDEM Meclis Üyesi:  İmar Komisyonu,  Tarım Balıkçılık ve Turizm 

Komisyonu ile Çevre,  Sağlık Ve Sosyal İşler Komisyonu’nun,  Kırsal Mahalle olarak belirlenen 

alanlarda değişiklik yapılması istenen İmar ve Şehircilik Müdürlüğü’ne iletilen 

dilekçelerin değerlendirilmesi talebi ile ilgili 28.11.2024 tarihli müşterek  raporu.    

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: İlgili maddenin okunmuş olarak  kabulünü  

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler etmeyenler  oybirliği ile kabul edilmiştir. İlgili madde ile 

ilgili söz almak isteyen var mı ?  ilgili maddenin komisyondan  geldiği şekli ile  kabulünü 

oylarınıza  sunuyorum. Kabul edenler etmeyenler  oybirliği ile kabul edilmiştir 

  --Berna IŞIKDOĞAN Meclis Üyesi: İmar Komisyonu’nun, Gemlik (Bursa), Umurbey 

Mahallesi, 228 ada 5 parsel ile 234 ada 1 parsel yanına ilişkin 1/1000 ölçekli uygulama imar planı 

değişikliği 05.12.2024 tarihli raporu. 

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: İlgili maddenin okunmuş olarak  kabulünü  

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler etmeyenler  oybirliği ile kabul edilmiştir. İlgili madde ile 

ilgili söz almak isteyen var mı ?  ilgili maddenin komisyondan  geldiği şekli ile  kabulünü 

oylarınıza  sunuyorum. Kabul edenler etmeyenler  oybirliği ile kabul edilmiştir 

--Tarık ERDEM Meclis Üyesi:  Plan  ve Bütçe Komisyonu’nun,  Mülkiyeti Belediyemize 

ait  olan Bursa İli Gemlik İlçesi Haydariye Köyü, 101 ada 242 parsel bulunan taşınmazın  rayiç 

bedel üzerinden satışı ile ilgili 5.12.2024 tarihli  raporu. 

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: İlgili maddenin okunmuş olarak  kabulünü  

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler etmeyenler  oybirliği ile kabul edilmiştir. İlgili madde ile 

ilgili söz almak isteyen var mı ?   Buyurun 

--Tuncer YALÇIN Meclis Üyesi:  Başkanım  ilgili maddeye önerge veren Sayın  Başkan 

Yardımcımız  Durmuş USLU’ya  neden raiç bedel üzerinden  satıldığını  neden oranın  önergenin 

kendisinin verdiğini  zaten belediye mülkü siz  teklif  olarak getirseydiniz onu  satışa 

çıkarttırırdınız. Neden önergeyle satışa çıktığını öğrenmek istiyoruz.   

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Konuyla  İlgili şöyle  söyleyeyim. bir vatandaşımıza 

yakın olan bir yer. Haydariye’de  Dolayısıyla  o vatandaşımızın dilekçesine  dilekçesi geldiği için 

dilekçeye binaen  Durmuş Başkan veya başkası da verebilirdi.  Bunun dışında  başka bir şey yok.  

--Tuncer YALÇIN Meclis Üyesi: Raiçten satılması  sıkıntılı değil mi  Bizce. Vatandaş 

geldiği zaman direk  bu vatandaşa  biz ihale  yapmadan orayı  verecek miyiz?   

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Arkadaşlar  buyurun buyurun  söz almak isteyen 

var. Buyurun.   değil aslında buyurun.   

--Şükrü AKSU Meclis Üyesi: Başkanım zaten  şimdiye kadar bu gibi  konuların tümü 

açık  ihale usulüyle ihaleye çıkarılmıştır.  Dolayısıyla burda raiç bedeli derken  konuyu tam  

anlamamakla beraber  ama o arsa da bu parselde açık ihale usulüyle şeye çıkarılacaktır.  

Dolayısıyla herhangi bir sorun yok.  Bu da öncekiler gibi  diğerleri nasıl olduysa buda  aynı 

şekilde çıkacaktır.  

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: İfadeyi düzeltmek adına  söylüyorum  raiç bedel  

üzerinden ihaleyle  satışına karar verilme şeklinde düzeltelim ve  oyluyalım.  

--Tuncer YALÇIN Meclis Üyesi: Sayın Başkanım 

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Bir saniye  pardon bir dakika. 

--İbrahim TOKGÖZ Meclis Üyesi:  Evet Sayın Başkanım   

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Buyurun. 

--İbrahim TOKGÖZ Meclis Üyesi:   Bakın karar çok net kesin.  Bize gelen teklif 

komisyonumuza gelen teklif raiç bedel üzerinden  satış yapılması üzerineydi. ama  biz 

komisyonda aldığımız karar   burda çok açık ve  okuyorum.  

2886 sayılı Devlet İhale Kanunu’nun hükümlerine uygun olarak Belediye Encümenince 

satışının yapılması, ayrıca ihtiyaç duyulması halinde 5393 sayılı Belediye Kanunu’nun 18/e 
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maddesi uyarınca takas yapılması için Belediye Encümenine yetki verilmesi Komisyon 

toplantısına   katılan üyelerin oyçokluğu / oybirliği ile uygun görülmüştür.  

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: aslında 

--İbrahim TOKGÖZ Meclis Üyesi:  Raiç bedel üzerinden satış yapılmıyor. 

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Aynı şeyleri söylüyoruz. tamam ilave etmek 

istediğiniz bir şey var mı arkadaşlar.  

İlgili maddenin  komisyondan geldiği şekli ile   oylamasını  görüşlerinize  sunuyorum. 

Kabul edenler etmeyenler  oybirliği ile kabul edilmiştir.   

--Meclis Üyesi: oyçokluğu ile  

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Oyçokluğu ile kabul edilmiştir.  

--Berna IŞIKDOĞAN Meclis Üyesi: Plan  ve Bütçe Komisyonu’nun,  Mülkiyeti 

Belediyemize ait Güvenli Mahallesi, 127 ada 103 parselde bulunan  1672,82m² yüzölçümlü 

taşınmazın satışı ile ilgili 05.12.2024 tarihli  raporu. 

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: İlgili maddenin okunmuş olarak  kabulünü  

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler etmeyenler  oybirliği ile kabul edilmiştir. İlgili madde ile 

ilgili söz almak isteyen var mı ?  İlgili maddenin  komisyondan geldiği şekli ile   oylarınıza  

sunuyorum. Kabul edenler etmeyenler  oybirliği ile kabul edilmiştir.  oy çokluğu ile kabul 

edilmiştir.   

--Tarık ERDEM Meclis Üyesi:  Milli Eğitim, Kültür ve Spor Komisyonu’nun, İlçemizde 

bulunan okulların ihtiyaçlarının Belediyemiz tarafından temin edilmesi ile ilgili 05.12.2024 tarihli 

raporu. 

--Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: İlgili maddenin okunmuş olarak  kabulünü  

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler etmeyenler  oybirliği ile kabul edilmiştir. 

 İlgili madde ile ilgili söz almak isteyen var mı ?  Buyurun Oğuz HAN 

--Oğuz HAN Meclis Üyesi:  Şimdi Başkanım önergeyi ben vermiştim okullarla ilgili. 

Liste halinde de ilettim ama. Cevap olarak tasarruf tedbirleri denmiş. Yani burdaki malzemenin 

tutar açısından yüksek  olacağını düşünmüyorum. Hani bu gün Ukraine gezisi  var galiba  

Belediyemizin.  zaten  savaşın noktasında Ukraine  hani bu geziye gidileceğine en azında milli 

eğitim de okuyan  çocuklarımızın ihtiyaçları karşılanırsa  daha uygun olur bize göre.  

Söyleyeceğim bu kadar.  

  --Şükrü DEVİREN Meclis Başkanı: Var mı görüş bildirmek isteyen arkadaşlar  İlgili 

maddenin  komisyondan geldiği şekli ile kabulünü oylarınıza  sunuyorum. Kabul edenler 

etmeyenler  oy çokluğu ile kabul edilmiştir.  

 Evet gündemimiz burda sona ermiştir.   

Bununla ilgili Mehmet DEMİR arkadaşımızın sorusu vardı. Katılmış olduğumuz  Bursa İli 

Hayvancılığı Geliştirme Birliğinin bize ne faydası vardır diye. 

 Gemliğimizin 22 tane köyü var.  özet olarak şunu öyleyeyim öncelikle bazı köylerimizde 

hayvancılıkta yapılıyor ki yapılmasını da istiyoruz.  

Örneğin Hamidiye Köyünde 52 dönüm arazimiz var.   Gemlik belediyesinin arazisi var.  

Belki bugün yarın değil ama en azından 2025  senesinin sonlarına  doğru  orda tarımla ilgili 

Hayvancılıkla ilgili köylerimizde  teşvik verilmesi projelendirilmesi  biliyorsunuz  bir Avrupa 

birliği projeleri  proje yönetimi  sistemini de başlattık.  Burdan da yine teşvikler alınabilir. 

Hayvancılık birliğine üye olduğumuz için.  

Burda bir ortak pazarlama imkanları olabilir. Maliyeti azaltabiliriz. Üretim kalitesini 

artırabiliriz. İşte Devlet desteklerine erişim çok önemli. onlara  erişebiliriz.   baktığınızda  tabiki 

en önemlisi  ordaki yerel hakla ekonomik olarak bir değer kazandırılması. Amaç tamamen  bu. 

Bununla ilgili  Bursa belediyeler birliği içerisinde olmanın da  Belediyeler arasında sadece bu 

kazanım  değil. bununla başlıyorsunuz.  Başka bir yöndeki bunun örneklerini de verebiliriz. İşte 

bizim kalite yönetim sisteminde  bir ekip oluşturduğumuzda gittiğimiz diğer  belediyelerimizden 

aldığımız o  altyapısının bilgisi ile şuanda 300 bin TL  hibe aldık ve Kalite yönetim sistemimiz 

var. çalışıyor.  
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İşte Yıldırım Belediyemizden Asfalt ihalesi ile %25’lik  kullandığımız asfaltın yıllık 

%25’lik  tasarrufunu sağlamış olacak.  bu tür birliklerin içerisinde olmak bu sıkı iletişimle sadece 

siz hayvancılığa da girersiniz ama  belki Mudanya’yla balıkçılıkla, İznik’le Orhangazi’yle yine 

Mudanya’yla zeytin ile ilgili  bu ortak işbirliği içerisinde  bulunabiliriz.  

Yine Keles, Orhaneli  Harmancık’ta insanlarımızın daha ucuz  yiyeceğe,  proteine  

ulaşabilmeleri için  ordaki hayvancılıktan etten    faydalanabiliriz biz    kendi sistemimizi 

oturduğumuz  an ona kadar ki  onlarında bu anlamda çok ciddi tecrübeleri var. Onlardan 

faydalanmış oluruz.  Baktığınızda Fındıcak, Fevziye, Şükriye  Haydariye de  hayvancılık 

yapılabilmesi açısından son derece önemli alanlar  var. Değerlendirmek lazım. Hani şehrimize 

ekonomik değer nasıl kazandırabiliriz. onun çalışması arzusu içerisindeyiz.  

 Evet arkadaşlar bu gün gündemimiz burda  noktalanmıştır.  hepinize katılımından dolayı  

teşekkür ediyoruz.  var mı arkadaşlar söz almak isteyen.  

İkinci bileşiminin kapatılmasını oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler etmeyenler oybirliği 

ile  kabul edilmiştir.  

 

 

 

Berna IŞIKDOĞAN     

      Katip Üye 

     Tarık ERDEM   

          Katip Üye 

      Şükrü DEVİREN  

       Meclis Başkanı 

 


